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Ad 1) Siden sidst  
Sidste referat gennemgået og godkendt. 
 

Ad 2) Økonomi 
Lars har tjekket om der er mulighed for investering i andre værdipapirer, der giver større afkast. Men der er ikke 
noget at komme efter, når vedtægterne bestemmer hvad der skal investeres i. 
 
Det kan overvejes om vi evt. skal ændre vedtægter for at kunne investere i andre værdipapirer, med lidt højere 
afkast. 
 

Ad 3) Overlevering fra kommunen 
Lars har fået hul igennem til Bo og kommunen er så småt kommet i gang med udbedringerne. Der startes med 
stierne i uge 22. 
 
Bjarne laver en tjekliste over udeståender så vi nemt kan overskue hvad der er lavet og hvad der mangler. 
 

Ad 4) Snerydning og grønne arealer 
HedeDanmark har sendt faktura vedr. snerydning i marts, som der er lidt diskussion om. Det er ikke afklaret om 
den skal betales eller ej.  
 
Lasse har aftalt med Gartner at de sender tilbud vedr. studsning af vejtræer. 
 

Ad 5) Højager arrangementer 
Sct. Hans arrangement er under planlægning. 
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Ad 6) Legeplads/udvalg status Humlehaven 
Legeplads stadig ikke i gang – Humlehaven har ikke etableret grundejerforening endnu.  
KRH kontakter kommunen for at presse på. 
 

Ad 7) Næste møde 
Tirsdag d. 16. juni kl. 20:30 hos Kim. 
 

Ad 8) Evt. 
 
 


